
   

 

 

Request for Proposal / Demande de soumissions: ISED197835 

Page 1 of  1 
 

 

QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 
003 

 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic 

Development Canada RFP # ISED197835. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN 
UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant 
la demande d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada DS #ISED197835. TOUTE 

LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT. 
 
 

**Version française ci-dessous** 
 
 

 
Question No. 3: 
Would the Crown amend RT1 to request client references only from federal projects undertaken within 
the last 5 years?  We ask this because experience has demonstrated that attrition, retirements, career 
movement, etc. frequently leads to being unable to provide a contactable client reference. 
 
Answer No. 3: 
The requested information is needed to demonstrate the proposed resource’s prev ious experience and 
should include the client reference name and contact information at the time. If  a reference check is 
performed, Canada will conduct the reference check as indicated in Part 4, section 2.c. 
 

***English Version Above*** 
 
 
Question No. 3: 
Est-ce que la couronne pourrait modifier le critère TC1 af in de demander les références du client pour les 
projets effectués au cours des 5 dernières années seulement. Nous demandons cela puisque, selon 
notre expérience, les départs, retraites, mouvements de carrière et autres rendent impossible de fournir 
des références rejoignables. 
 
Réponse No. 3: 
Les informations demandées visent à valider les expériences passées de la ressource proposée et devra 
inclure le nom et les informations de contact du client au moment du projet. Si une vérification des 
références a lieu, Canada suivra la méthode décrite à la partie 4, section 2.c. 


